
  

Mødeindkaldelse  
  
Emne: Kredsbestyrelsesmøde, DTS, Kreds ØST  
  
Formål med mødet: Behandle, orientere, drøfte og beslutte omkring nyt fra kredsene, 
omkring materiale til HB-møde.  
  
Anvendelse af mødets resultat:   
Behandle, drøfte og beslutte omkring dagsorden til HB møde mandag den 13. januar 
2025. Materiale udsendes direkte fra forbundet.  
  
Gennemgang af eventuelle bemærkninger til meddelelser fra valgenhederne, der skal 
løftes til HB. Skriftlige indlæg fra valgenhederne deles forud for mødet.  
  
Data om mødet  
  
Dato: torsdag den 9. januar 2025  
Tid: 09:00 – 13:00.  
  
Sted: TEAMS  
  
Forbered og medbring:   
Udsendt materiale fra forbundet, vedrørende 
dagsorden til ordinært HB møde mandag den 13. 
januar 2025.  
  
Udsend meddelelser fra din valgenhed og læs de 
øvriges meddelelser om samme.  
  
Referent: Jette Thorsen  
  

Mødedeltagere:   
1. Henrik Møller, mødeleder  
2. Claus Rossing   
3. June Jonsson 
4. Belinda Bork Klitgaard  
5. Jan Erik Dahl  
6. Adnan Feim  
7. Lene Høilund   
8. Jeanett Pfeiffer  
9. Henrik Lüthje   
10. Jan Magnusson  
11. Irene Koefoed Olsen  
12. Kim Andersen 
13. Kim Klokhøj  
14. Ulla Kær Andersen  
15. Carsten Skov  
16. Tina Charlotte Olsen 
17. Pia Børglum  
18. Søren Lind Nordestgaard  
19. Marie Daugbjerg  
20. Heidi Østerballe  
21. Jette Thorsen  
 
Afbud:  
Henrik Michaelsen  
Thomas Røpke    

Dagsorden:     
1. Velkomst og nyt God dag og velkommen.   

 
Mail fra Hans Holmer, om at de to seniordage, flyttes fra 62 år 
til 63 år i takt med senere pensionering/pensionsalder. 
 
Mail fra Jørn Rise, om Ny overenskomst 
  

2. Godkendelse af dagsorden.    
3. Opfølgning fra sidste KB-
møde  

Hvad forstås ved nul-tolerance? 



Nul-tolerance: Der tages affære, når nogen oplever en krænkelse 
el.lign., men at der først tages eventuel action ift. tjenstlige tiltag 
derefter, når sagen er belyst.  
 
Kommentarsporet vedr. APV / MTU. AMR har fået helt ned på enheder, 
hvorfor så ikke TR? Vigtigt at parterne har samme informationsniveau. 
Ved næste APV-undersøgelse, må vi hurtigt ud med at ønske 
kommentarsporet på enhedsniveau. 
 
Økonomi diskuteres fortsat både på HB-møder og KB-møder 
Forbundet vil fremadrettet lave regnskabsopfølgning hver tredje måned 
på HB-møderne. Materiale sendes ud i god tid, så det kan behandles på 
KB-møder. Vi afventer og ser på hvordan rapporteringen vil se ud.  

4. Meddelelser fra valgenhe-
der samt forretningsområder. 
Skriftlige indlæg sendes til 
kreds 3´s distributionsliste 
inden mødet.  

 
Se nedenfor  

5. Gennemgang af dagsorden 
og materiale til HB møde den 
13. januar 2025.   

 
1. Velkomst v/Jørn 
 2. Referat af hovedbestyrelsesmøde v/Ole 
 3. OK’26 – CO10-konference v/Hans og Jørn – materiale 

udsendes 
4. De faglige uddannelser – diplom i skat og professionsbachelor i skat – 
der vil være en mundtlig fremstilling v/Anita 
 5. O-dage – fast punkt med indmeldinger v/Anita 
 6. Finansåret 2025 – drøftelse omkring mulige 

konsekvenser v/Jørn 
 7. HSU og SU’ernes medlemmer på B-siden v/Jørn og 

Allan 
 8. Optagelse af et likviditetslån v/Ole 
 9. Økonomi – opfølgning på fremtidens rapportering 

v/Allan og Jørn 
10. Nyt fra kredsene, TR-fora og udvalg – der må gerne indsendes 
skriftlige indlæg 
 11. Nyt fra sekretariatet, herunder eventuelle 

personsager 
 12. Eventuelt  

6. Hvad skal vi videreformidle 
til HB fra mødet?  

 

7. Eventuelt.  Artikel om medarbejder i UFST - Sag om "udlevering af data til 
offentligheden"  

8. Afslutning, næste møde den 
19. februar 2025 i Høje-
Taastrup  

  
Mødet er flyttet til mandag den 17. februar 2025  

 
Maribo / VURDST: 
Her fra syden er der ikke sket det store siden sidst. Dog er en enkelt gået på pension ved 
udgangen af året 2024. 



 
Næstved / AMU-DTS: 
Planlægger et TEAMS møde for medlemmer i Næstved i januar 2025 
 
Slagelse: 
Jeg har fået et nyt medlem siden sidst – ellers ikke andet nyt.  
 
Køge: 
Intet nyt, siden sidst. 
 
Bornholm: 
Der har også været lidt stille her på Øen på det seneste. 
 
Vi har fået opsat to el lade standere ved centeret.  
 
Roskilde / GAELDST / VURDST: 
Vi har fået et nyt medlem i Vurderingsstyrelsen  
 
Inden jul holdt vi et gløggarr. for medlemmerne i Gældsstyrelsen og Vurderingsstyrelsen og 
ønskede hinanden en rigtig god jul 
 
I Roskilde har vi holdt medlemsmøde i Gældsstyrelsen med stort fremmøde 
Medlemsmødet omhandlede Puls og Tillæg 2025, samt Trivsel SPV/MTU/LE og vi snakkede 
0dage, ASP-saldo m.m 
Inden medlemsmødet havde vi kaffemøde med lederne, for at høre hvordan det stod til i 
afdelingerne, samt om der var noget vi skulle være forberedt på.  
Vi fik en rigtig god snak og dialog med lederne og vores fornemmelse er, at det også 
fremadrettet giver et godt samarbejde. 
 
Lene har været landet rundt for afholdelse af medlemsmøder. 
 
Høje-Taastrup / ADST / SKTST: 
Vi havde medlemsmøde i går den 7. januar 2025. Der var knapt 100 tilmeldte, 
Mødet omhandlede de forestående PULS samtaler, samt opfordring om, at de sendte 
indstillingsskemaerne til os. 
 
Arbejdstilsynet var på besøg i efteråret og de har givet påbud i forhold til Koster rum, ang fæl 
lugt derfra. Ledelsen har påklaget påbuddet. 
 
Towers: 
Et medlem har jubilæum, 25 år den 2. januar 2025. Der er ønsket tillykke, og der afventes 
gaveønsker, så forbundet kan ønske tillykke. 
 
Kystvejen / TOLDST: 
Opruster med 18 personer og flere hunde samt køb af en ny scanner til tjek af indsmugling af 
opioider i 2025 
 
OHV / UFST: 
Intet nyt fra OHV / UFST, siden sidst 
 
DEP: 
Intet nyt fra DEP, siden sidst 
 



SANST: 
Fra Sagsadministrationen skal medarbejdere flyttes fra Kbh. til Odense. DTS har ikke 
medlemmer i Sagsadministrationen. 
Begrundelsen er bl.a. at afd. i Kbh nu er så lille, at opgaven samles i Odense. 
Indtil nu, har man ved afgang fra Kbh., nyansat til Odense. 
 
Frederikssund: 
Intet nyt fra FRS, siden sidst 
 
Fredensborg: 

1. En afskedigelsessag 
2. Ny medarbejder i SMS02 pr. 01.02.2025  
3. Ansættelsessamtaler i Erhverv  
4. TRIO møde afholdt i dag. Referat herfra udsendes med næste nyt fra SC Fredensborg. 

 
MOTORST: 
Intet nyt 
 
Min A-kasse: 
Det går rigtig godt og der er ros fra alle sider. Medlemmer, STAR og medarbejdere. 
Udbetalinger og samtaler kører på skinner.  
Regnskabet viser på 5. år i træk et pænt overskud og Egenkapitalen er konsolideret med 30 
mio kr over perioden.  
 
 
 


